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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan teljesült a 2016-ban elfogadott 
kollégiumfejlesztési stratégia? " 

Tisztelt miniszter úr!

2016-ban országos felsőoktatási kollégiumfejlesztési stratégiát fogadott el a kormány. A határozat
szerint a célja a felsőoktatási kollégiumok, illetve kollégiumi férőhelyek minőségi fejlesztése és
korszerűsítése, felújítása, „valódi felsőoktatási kampuszok” kialakítása.

A  2016-os  határozat  szerint  a  „kormány  felkéri  az  emberi  erőforrások  miniszterét,  a
Miniszterelnökséget  vezető  minisztert,  a  nemzeti  fejlesztési  minisztert,  valamint  a  stratégia
megvalósításában érintett minisztereket, hogy a 2014-2020 közötti európai uniós fejlesztési források
felhasználásának  tervezésénél  és  végrehajtásánál  biztosítsák  azokat  az  eszközöket,  amelyek
lehetőséget  nyújtanak  a  stratégia  céljainak  érvényesítésére,  ütemezett  megvalósítására,  a
megvalósuló fejlesztések fenntarthatóságára”.

Tisztelt miniszter úr!

Kérem, adjon tájékoztatást a stratégia megvalósulásáról, és válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

Hány kollégiumot újítottak fel 2016 óta? Az adatokat évenkénti bontásban kérem közölni.

Hány új felsőoktatási kollégiumi férőhely létesült 2016 óta?

Hány korábbi felsőoktatási kollégiumi férőhelyet tettek komfortosabbá 2016 óta?

Hogyan áll a stratégia időarányos teljesülése?

Tisztelettel:

Tordai Bence (Párbeszéd)


